
О Б Щ И Н С К И   С Ъ В Е Т  -  Д ОЛ Н А   М И Т Р О П О Л И Я 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 53 

 

 Днес, 27.04.2023 г. от 10.00 часа в салона на Община Долна Митрополия се 

проведе редовно заседание на Общински съвет – Долна Митрополия. 

 В началото на заседанието присъстваха 16 общински съветници, а в края 15. 

 Заседанието се председателстваше от г-н Петър Петров - Председател на 

Общински съвет – Долна Митрополия. 

 На заседанието присъстваха г-жа Поля Цоновска – Кмет на Община Долна 

Митрополия, Цецо Андрейски – Зам.-кмет на Община Долна Митрополия и кметове на 

кметства от населените места на Община Долна Митрополия. 

 

 П. Петров: Уважаема г-жо Цоновска, уважаеми колеги, дами и господа кметове, 

гости, имаме кворум. Редовното заседание на Общински съвет – Долна Митрополия 

може да започне.  

 Уважаеми колеги, преди да започнем със сесията имаме удоволствието да 

наградим отличените курсанти от ВВУ „Георги Бенковски“ гр. Долна Митрополия, 

които с Решение на Общински съвет получават академична награда. 

 П. Цоновска: От името на Общински съвет, от името на кметовете на цялата 

община, която представлявам като Кмет на общината, момичета и момчета, ние винаги 

сме се гордели с вас! Този път е малко по-различен, защото връчваме извънредна 

академична награда. Смятам, че изцяло заслужавате! Благодаря на съветниците, че 

гласуваха с пълно единодушие!  

Гордеем се с вас! Вие сте емблемата на града! Пожелавам ви успех и 

безаварийно кацане! Здраве и късмет! 

Към нашите награди знаете, че имаме гласувани средства, които ще ви бъдат 

необходими. Това е нашият реверанс към вашите усилия. 

Връчвам специална грамота на курсант сержант Радина Иванова Бодурова - 

трети курс, специалност „Ръководител полети“, носител на отличието „Студент на 

годината 2022“.  

 Курсант сержант Борислав Петров Иванов – трети курс, специалност „Летец-

пилот“ отличен със „Студент на годината 2022“ в направление „Сигурност и отбрана“. 

 Курсант старшина Драгомир Пламенов Петров – пети курс, специалност 

„Авиационно въоръжение“. 

 Благодарим ви! Винаги може да разчитате на нас! Успех ви желая! 

 Представител на командването: Ако разрешите, от името на Началника на 

училището да Ви връча благодарствен адрес. Искаме да знаете, че командването на 

училището наистина оценява подкрепата на Общината и г-жа Цоновска. Нашите 

усилия са насочени към това, тези деца да могат да се реализират в живота да бъдат 

наистина едни добри българи. Благодаря още веднъж! 

 

П. Петров: Колеги, преминаваме към Дневният ред. Има постъпило е 1 (едно) 

допълнително предложение. Предлагам това да бъдат точка 21. „Предложение за 

обявяване на имот - публична общинска собственост, в имот - частна общинска 

собственост (гр. Долна Митрополия)“. Има допусната техническа грешка в заглавието 

на т. 1, трябва да бъде „Предложение за приемане на отчет за приходите и разходите за 

2022 г., годишен отчет за 2022 г. и бизнес-програма за 2023 г. на „Медицински център I 

– Долна Митрополия“ ЕООД“. 
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 Има ли становища по дневният ред? Няма. Който е съгласен да приемем 

Дневният ред на днешното заседание, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 15, „Против“ - 1, „Въздържали се“ – 0 

 

На основание проведеното гласуване ОбС прие следния 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д :  

 

1. Предложение за приемане на отчет за приходите и разходите за 2022 г., 

годишен отчет за 2022 г. и бизнес-програма за 2023 г. на „Медицински център I – Долна 

Митрополия“ ЕООД. 

Док: Н. Стефанова – Управител на „МЦ I – Д. Митрополия“ ЕООД 

 

2. Предложение за годишен отчет за 2022 г. за изпълнение на Програмата за 

опазване на околната среда и Програмата за управление на отпадъците на територията 

на община Долна Митрополия. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

3. Предложение за отчет за изпълнение на „Програма за опазване на 

паметниците на културата и  културното наследство на територията на община Долна 

Митрополия“ за 2022 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

4. Предложение за приемане на Годишен доклад за изпълнението на Програма за 

развитие на туризма в Община Долна Митрополия  за периода 2021-2027 г. през 2022 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

5. Предложение за отчет за дейността и изразходваните бюджетни средства в 

народните читалища от община Долна Митрополия. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

6. Предложение за Годишен план за дейността на Звено Вътрешен одит в 

Община Долна Митрополия за 2023 година. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

7. Предложение за представяне на Стратегически план за дейността на Звено 

Вътрешен одит в Община Долна Митрополия за периода 2023 г. - 2025 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

8. Предложение за приемане на Общинска стратегия за подкрепа за личностно 

развитие на децата и учениците в Община Долна Митрополия ( 2023 – 2024 ) и План за 

изпълнение на  Общинска стратегия за подкрепа за личностно развитие на децата и 

учениците в Община Долна Митрополия за 2023/2024 година (по чл. 197, ал. 1 и ал. 3 от 

Закона за предучилищно и училищно образование). 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 
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9. Предложение за одобряване разходите за командировка на Кмет на община 

Долна Митрополия и Председателя на Общински съвет на гр. Долна Митрополия за 

2023 г. 

Док: Ц. Андрейски – Зам.-кмет на Общината 

 

10. Предложение за изпълнение на обекти от предстоящата капиталова програма 

на община Долна Митрополия за 2023 г. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

11. Предложение за предоставяне на училищен автобус за нуждите на ОУ 

„Климент Охридски“ с. Крушовене. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

12. Предложение за допълнение на Програмата за управление и разпореждане с 

имоти – общинска собственост (пасища). 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

13. Предложение за допълване на списъка със земеделски земи с НТП „Пасище“ 

за общо и индивидуално ползване през стопанската 2023-2024 г. и приемане на 

годишна наемна цена. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

14. Предложение за допълнение на Програмата за управление и разпореждане с 

имоти – общинска собственост през 2023 г. (имот в гр. Тръстеник). 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

15. Предложение за обявяване на имот – публична общинска собственост, в 

имот – частна общинска собственост (с. Брегаре). 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

16. Предложение за отдаване под наем на помещение – публична общинска 

собственост, находящо се в НЧ „Отец Паисий 1910“ с. Ореховица. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

17. Предложение за отдаване под наем на терен – публична общинска 

собственост, находящ се в УПИ ХІІ, кв. 190 по плана на гр. Тръстеник. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

18. Предложение за прекратяване на съсобственост между Община Долна 

Митрополия и физическо лице, чрез продажба на недвижим имот – частна общинска 

собственост, представляващ идеална част с площ 300 кв. м., придаваща се към УПИ 

XIII-1857, кв. 150 по плана на гр. Тръстеник, област Плевен. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

19. Предложение за продажба на УПИ VIII, кв. 13 по плана на с. Победа, област 

Плевен. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 
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20. Предложение за безвъзмездно придобиване право на собственост от Община 

Долна Митрополия върху недвижими имоти – частна държавна собственост, 

представляващи УПИ III-1669 и УПИ IV-1669, ведно с намиращите се в тях сгради, 

находящи се в кв. 169 по плана на гр. Тръстеник, област Плевен. 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

 21. Предложение за обявяване на имот - публична общинска собственост, в имот 

- частна общинска собственост (гр. Долна Митрополия). 

Док: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

 П. Петров: Предстои да вземам решения с поименно гласуване. Който е 

съгласен днешното поименно гласуване да става с извикване на съветниците и с 

отговор -  „да“, „не“, „въздържал се“, моля да гласува: 

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 737 

 

 На основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА във връзка с чл. 85 и чл. 83, ал. 2, т. 3 от 

Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет - Долна 

Митрополия реши: 

 

 Поименното гласуване по всички точки до края на дневния ред, за които 

съгласно ЗМСМА се изисква такова гласуване да става с извикване на съветниците и с 

отговор -  „да“, „не“, „въздържал се“. 

 

 

 По т. 1. Предложение за приемане на отчет за приходите и разходите за 2022 г., 

годишен отчет за 2022 г. и бизнес-програма за 2023 г. на „Медицински център I – Долна 

Митрополия“ ЕООД. Вносител: Н. Стефанова – Управител на „МЦ I – Д. Митрополия“ 

ЕООД 

 П. Цоновска: Д-р Стефанова е в командировка. Ще ми позволите аз да изясня 

нещата. Има техническа грешка в заглавието. Преписана е първата точка от 

предложението. На страницата с пасивите има -227 за предходна година и -232 за 

миналата година. МЦ не дължи на никого нищо. Това е т.нар. счетоводно записване. 

Тази загуба е откакто МЦ съществува. Натрупва се. Не значи, че МЦ дължи нещо или е 

на загуба. Това е задължително в отчета. Всъщност МЦ за 2020 г. и предходната година 

е на печалба.  

 Да припомня, че благодарение на вас доста средства са насочени към МЦ. 

Надявам се и съм убедена, че гражданите знаят за усилията, които полага Общината 

към състоянието и работата на МЦ. Това е една услуга, която е в ползва на нашите 

граждани. Функция на здравеопазването без която гражданите на община Долна 

Митрополия няма как гражданите да се справят.  

Лично аз благодаря на усилията на лекари, обслужващ персонал, администрация 

на МЦ. Ако имате въпроси – питайте. Запозната съм подробно с отчета. 

З. Тодоров: Вчера запитването беше мое. Интересувах се от къде идват загубите 

на МЦ. Идват от ежегодните отчисления за амортизация. 
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П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение приемане на отчет за приходите и разходите за 2022 г., годишен отчет за 

2022 г. и бизнес-програма за 2023 г. на „Медицински център I – Долна Митрополия“ 

ЕООД, моля да гласува: 

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 738 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 14, ал. 1, т. 3 от 

Наредбата за упражняване на правата върху общинската част от капитала на 

търговските дружества, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

Приема отчет за приходите и разходите през 2022 г., годишен отчет за 2022 г. и 

бизнес-програма за 2023 г. на „Медицински център І – Долна Митрополия“ ЕООД. 

 

 

По т. 2. Предложение за годишен отчет за 2022 г. за изпълнение на Програмата 

за опазване на околната среда и Програмата за управление на отпадъците на 

територията на община Долна Митрополия. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Ежегоден отчет. Постоянно разговаряме с кметовете. Кога 

населението ще се научи, че когато замърсяват околната среда не просто ни вредят на 

нас, а замърсяват средата, в която живеят техните деца и внуци. Абсолютно безобразно 

е! Полагаме невероятни усилия това нещо да се прекрати. Казвам ви, че не можем. 

Средствата, които отделяме за нерегламентирани сметища и изхвърляне на отпадъци 

ежегодно се увеличават драстично. Няма мисъл и съзнание в никого. Замърсяват. 

Абсолютно никой не се интересува. Контейнерът е пред тях, но изхвърлят отстрани. 

Това не мога да го разбера. Много е лошо положението. Няма какво да крием. Не е 

само при нас така.  

Няколко пъти се отлага законодателство, което да касае начина на определяне на 

изхвърляне на отпадъци. Не трябва да се променя основният закон, а няколко закона, 

включително и данъчните облагания.  

Ние вече не регистрираме търговски обекти, на уведомителен режим сме. В 

същото време задълженията ни за изхвърляне на отпадъци се увеличават непрекъснато. 

П. Чуканов: Какво означава „на уведомителен режим“? Не съм запознат. 

П. Цоновска: Преди беше абсолютно задължително, за да се извадят каквито и 

да е документи, ние да ги одобрим. Издавахме сертификати, разрешителни, които бяха 

разлепени в търговските обекти, с подпис и печат на Кмет. Сега ако не им трябват 

категоризиране със звезди не ни уведомяват. 
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Днес ще помоля всички кметове да ни уведомят в официален вид колко 

търговски обекта има на територията на всяко едно населено място. А също и 

кафемашини, които генерират отпадък. 

На етап съм вече да обмисля на територията на общината да няма въобще кафе-

автомати. 

П. Чуканов: Сутрин минавам в 06:00 ч. пред читалището и не говорим само за 

кафета, а за всякакъв вид боклуци.  

П. Цоновска: Там правят и дрифтове. Уведомяваме непрекъснато полицията. 

П. Чуканов: Ако има някакъв регламент и не всеки може да мине да си вземе 

през нощта нещо и да го хвърли на улицата – това няма да се случи. Хубаво е да има 

кафе автомати, но на регламентирани места. 

П. Цоновска: Ние сме се пробвали за регламентирани места, включени в схема 

на Главния архитект, обаче се плаща. За да не плащат ги качват на частен обект. 

Забелязвали сте, че някои от тях не са на тротоарната площ, а са повдигнати. 

П. Чуканов: От друга гледна точка тези машини, а и не само машините, не 

плащат ли такса смет? 

П. Цоновска: Всички казват „Не е моя, не е моя.“. Да ви обясня и, че тук е 

въпросът, че енергото трябва да си свърши работата, не общината. На практика 

машините получават електрозахранване от частни собственици. Това е продажба на ел. 

енергия. 

П. Чуканов: Разбрах. 

 П. Петров: Наистина проблемът е много сериозен с кафе машините. Има 

решение, което няма да е лесно. Може да се постигне, ако администрацията и 

Общински съвет помислят по въпроса – там, където има търговски обект само там да 

има такива машини. Отговорникът на търговския обект да отговаря и за почистването 

на машините. А също и да се разговаря с „ЕРМ Запад“, защото тези машини ползват в 

повечето случаи незаконно ток, което е забранено. Това е най-безболезненият начин за 

осъществяване на контрол. 

 П. Чуканов: Аз не говоря само за машините. Освен, че те генерират смет, тази 

смет общината плаща на работници да я събират и след това плаща и тази смет да бъде 

изхвърлена някъде. Реално погледнато навсякъде е кочина. Да, като се мине след 08:00 

ч. е почистено. 

 П. Цоновска: Ние сме се превърнали в слуги. Знаете ли колко пъти взимаме 

машини, което на нас ни струва пари? Има един много тежък ред. Трябва да се издаде 

една папка документи, преди тази машина да се откачи, вдигне и прибере. Казват „Не е 

мое, не е мое.“. Прежалват 200-300 лв. и край. Единствената законна машина, която 

гарантирам, че се почиства перфектно и всичко е, както трябва – това е машината в 

Общината. Виждам човекът как идва и я почиства през течаща вода и т.н. Чудя се как е 

възможно като видят машината на какво прилича, къде е, че е пълно с хлебарки… Не 

мога да го осъзная. Не се регистрират, не се знае колко са. Колко пъти ги броим и ги 

вдигаме… 

 З. Тодоров: Да допълня, че поставянето на една кафе машина изисква същите 

документи, както и за откриването на едно кафене в ХЕИ. 

 П. Чуканов: Това въобще не е така. 

 З. Тодоров: Единствено, когато е на територията на частен обект не се изисква 

разрешение от Общината. Да се реагира по този въпрос е като се види през ХЕИ, да се 

направи проверка дали тези машини имат надлежните документи. 

 П. Цоновска: С това нещо се занимаваше миналата година и полицията и ХЕИ. 

Съвместно организирахме да се преглеждат документи и т.н. Нямат документи. Те 

знаят много добре какво е законодателството и повечето машини са вътре в частни 



7 

 

обекти. И в същото време - има ли пред полицията кафе автомат? Не е на наша 

територия. 

 П. Чуканов: Частните домове, в които има хранителен магазин или магазин за 

строителни материали, данък смет се води на битов потребител. Защо? 

 П. Цоновска: За това казах, че е необходимо да се променят няколко закона. Ще 

ви предложим наше решение. Работим по въпросът. 

 П. Петров: Идеята беше за облекчаване на бизнеса, за издаване на по-лесни 

лицензионни режими. За това идеята беше да не се регистрират в Общините, а само на 

едно място. В момента е само уведомяване. 

 Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем предложение за годишен 

отчет за 2022 г. за изпълнение на Програмата за опазване на околната среда и 

Програмата за управление на отпадъците на територията на община Долна 

Митрополия, моля да гласува:  

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 739 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), във връзка с чл. 52, ал. 9 от Закона за управление 

на отпадъците и чл. 79, ал. 5 от Закона за опазване на околната среда /ЗООС/, 

Общински съвет – Долна  Митрополия: 

 

1. Приема отчет за изпълнение на Програма за опазване на околната среда за 

2022 г. на територията на община Долна Митрополия. 

2. Приема информация за изпълнение на Програма за управление на отпадъците 

за 2022 г. 

3. Възлага на кмета на община Долна Митрополия да предприеме последващите  

действия за представяне на отчетите по т. 1 и т. 2 за информация  в РИОСВ – Плевен. 

 

 

По т. 3. Предложение за отчет за изпълнение на „Програма за опазване на 

паметниците на културата и  културното наследство на територията на община Долна 

Митрополия“ за 2022 г. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Само да изясня относно паметника, който е на площада – срещаме 

големи затруднения. Специалистите са в Занаятчийската камара. За съжаление 

заминаха за чужбина и не са се връщали година и нещо. Търсим каменоделци, които да 

се съгласят да ремонтират паметника. Имаме схеми и абсолютно всичко. Ако вие имате 

познати в тази сфера, моля за съдействие. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за отчет за изпълнение на „Програма за опазване на паметниците на 

културата и  културното наследство на територията на община Долна Митрополия“ за 

2022 г., моля да гласува:  

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 740 

 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и в изпълнение на решение № 301 от 28.12.2012 г. на ОбС - Долна 

Митрополия, Общински съвет - Долна Митрополия: 

 

Приема годишен отчет за изпълнение  на „Програма за опазване на паметниците 

на културата и културното наследство на територията на община Долна Митрополия“ 

за 2022 г. 

 

 

По т. 4. Предложение за приемане на Годишен доклад за изпълнението на 

Програма за развитие на туризма в Община Долна Митрополия  за периода 2021-2027 г. 

през 2022 г. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Идеите са много, изпълнението не чак толкова, но полагаме 

усилия. Уверявам ви. Дано се получат нещата, които се опитваме да реализираме. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за приемане на Годишен доклад за изпълнението на Програма за развитие 

на туризма в Община Долна Митрополия  за периода 2021-2027 г. през 2022 г., моля да 

гласува:  

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 741 

 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 12, ал. 1 от Закона за 

туризма, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

Приема Годишен доклад за изпълнението на Програмата за развитие на туризма 

в Община Долна Митрополия  за периода 2021 – 2027 г. за 2022 г. 

 

 

По т. 5. Предложение за отчет за дейността и изразходваните бюджетни 

средства в народните читалища от община Долна Митрополия. Вносител: П. Цоновска 

– Кмет на общината 

 П. Цоновска: Читалищата ни работят. Те са посещаеми от населението. 

Виждала съм читалища, които са със затворени врати, ние такива нямаме. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за отчет за дейността и изразходваните бюджетни средства в народните 

читалища от община Долна Митрополия, моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 
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 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 742 

 

На основание чл. 21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и във връзка с чл. 26а  ал. 5 от Закона за народните читалища, 

Общински съвет - Долна Митрополия: 

 

Приема Отчет за дейността и изразходваните бюджетни средства в народните 

читалища в община Долна Митрополия за периода 01.01.2022 г. - 31.12.2022 г. 

 

 

По т. 6. Предложение за Годишен план за дейността на Звено Вътрешен одит в 

Община Долна Митрополия за 2023 година. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

 П. Цоновска: Нямам какво да добавя. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за Годишен план за дейността на Звено Вътрешен одит в Община Долна 

Митрополия за 2023 година, моля да гласува:  

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 743 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 34, ал. 5 от ЗВОПС, 

Общинския съвет – Долна Митрополия: 

 

Приема за сведение Годишен план за дейността на Звено Вътрешен одит в 

Община Долна Митрополия за 2023 година, съгласно приложения документ. 

 

 

По т. 7. Предложение за представяне на Стратегически план за дейността на 

Звено Вътрешен одит в Община Долна Митрополия за периода 2023 г. - 2025 г. 

Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Задължителен план. Изпраща се на съответните ведомства. 

Контролира се от други институции. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за представяне на Стратегически план за дейността на Звено Вътрешен 

одит в Община Долна Митрополия за периода 2023 г. - 2025 г., моля да гласува:  

 

 Гласували 16 съветници: „За“ - 16, „Против“ - 0, „Въздържали се“ – 0 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 744 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и в изпълнение на чл. 34 ал. 5 от 

ЗВОПС, Общинския съвет – Долна Митрополия: 

 

Приема за сведение Стратегическия план за дейността на Звено Вътрешен одит в 

Община Долна Митрополия за периода от 2023 г. до 2025 г., съгласно приложения 

стратегически документ. 

 

 

По т. 8. Предложение за приемане на Общинска стратегия за подкрепа за 

личностно развитие на децата и учениците в Община Долна Митрополия ( 2023 – 2024 ) 

и План за изпълнение на  Общинска стратегия за подкрепа за личностно развитие на 

децата и учениците в Община Долна Митрополия за 2023/2024 година (по чл. 197, ал. 1 

и ал. 3 от Закона за предучилищно и училищно образование). Вносител: Ц. Андрейски 

– Зам.-кмет на Общината 

 П. Цоновска: Стратегическа рамка, която обхваща нашите виждания и 

намерения относно децата и учениците в общината. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за приемане на Общинска стратегия за подкрепа за личностно развитие на 

децата и учениците в Община Долна Митрополия ( 2023 – 2024 ) и План за изпълнение 

на  Общинска стратегия за подкрепа за личностно развитие на децата и учениците в 

Община Долна Митрополия за 2023/2024 година (по чл. 197, ал. 1 и ал. 3 от Закона за 

предучилищно и училищно образование), моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 745 

 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 21, ал. 1, т. 12, ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка чл. 197, ал. 1 и ал. 3 от Закона за 

предучилищното и училищното образование, Общински съвет - Долна Митрополия: 

 

1. Приема Общинска стратегия за подкрепа за личностно развитие на децата и 

учениците в Община Долна Митрополия (2023 – 2024), (по чл. 197, ал. 1 на Закона за 

предучилищно и училищно образование). 

2. Приема План за изпълнение на Общинска стратегия за подкрепа за личностно 

развитие на децата и учениците в Община Долна Митрополия за 2023/2024 година. 
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По т. 9. Предложение за одобряване разходите за командировка на Кмет на 

община Долна Митрополия и Председателя на Общински съвет на гр. Долна 

Митрополия за 2023 г. Вносител: Ц. Андрейски – Зам.-кмет на Общината 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за одобряване разходите за командировка на Кмет на община Долна 

Митрополия и Председателя на Общински съвет на гр. Долна Митрополия за 2023 г., 

моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 746 

 

На основание чл. 21 ал. 2 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 4 от Наредба за командировките 

в страната, Общински съвет - Долна Митрополия: 

 

Одобрява разходите за командировка на Кмет на община Долна Митрополия и   

Председателя на Общински съвет гр.Долна Митрополия за 2023 г. както следва: 

 

I. За първо тримесечие: 

 

Петър Валентинов Петров – Председател на Общински съвет - Долна 

Митрополия, в размер на 240.00 лв. 

 

 

По т. 10. Предложение за изпълнение на обекти от предстоящата капиталова 

програма на община Долна Митрополия за 2023 г. Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

 П. Цоновска: Искаме да закупим един брой камера за кръстовището. Сложихме 

пробно, за да знаем как действа и какво купуваме. Това което виждаме ни 

удовлетворява изцяло, защото регистрира целият трафик, които минава на отиване и на 

връщане към едното платно. Имаме няколко оферти по наши запитвания колко би 

струвало на Общината да се закупят за всяко едно населено място такива камери. 

Смятам, че е абсолютно необходимо. Първо заради защитата и сигурността на 

населението. Второ заради нерегламентираните изхвърляния на отпадъци, особено на 

тези със строителни отпадъци, които работят в Плевен и изхвърлят в община Долна 

Митрополия. Има кметове, които доста се занимават с такива, например в с. Биволаре. 

Много отпадъци се генерират. Има депо, плаща се. Така че тези камери са абсолютно 

необходими. Виждат се номерата на отиване и на връщане. Запазват данните в собствен 

регистър на карта памет за доста дълго време. Не е редно да казвам колко, но е дълго. 

Изчакваме само оферти от фирмите относно камери за самите сметища. 



12 

 

С. Първанов: Хубаво е да има камери. Регистрираме ги. Преглеждаме камерите 

– установяваме нарушителите. От там нататък какво правим? 

П. Цоновска: На базата на камерите, които са в затвореното сметище, имаме 

написани няколко акта и наказателни постановления. Това е едно. Второ – камерите се 

поставят на места само и единствено съвместно с полицията. Не се поставят тук или 

там. Абсолютно отговорно заявявам, че от преглеждане на съществуващите камери има 

доста разкрити престъпления. Освен това вече няколко пъти се казва по медиите, че ще 

предложат в закона камерите, които са общински и държавни, да бъдат използвани като 

доказателства в съда. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за изпълнение на обекти от предстоящата капиталова програма на община 

Долна Митрополия за 2023 г., моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 747 

 

На основание чл. 44, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, и чл. 10 от ПМС 7/19.01.2023 г. за 

уреждане на бюджетните отношения през 2023 г., във връзка с чл. 6 от Закона за 

прилагане на разпоредби на Закона за държавния бюджет на Република България за 

2022 г., Закона за бюджета на държавното обществено осигуряване за 2022 г. и Закона 

за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2022 г. от 29.12.2022 г., 

Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие да се закупи един брой камера за видеонаблюдение, която да 

бъде монтирана в гр. Долна Митрополия. 

2. При съставяне на бюджет 2023г., в Разчета за финансиране на капиталовите 

разходи на Община Долна Митрополия в частта финансирана със собствени средства 

обект „Закупуване на камера за видеонаблюдение“, във функция „Други дейности по 

жилищно строителство и БКС“, местна дейност 619 „Други дейности по жилищно 

строителство и БКС“, § 52-03 - Придобиване на друго оборудване, машини и 

съоръжения, със сумата 2 373 лв. 

 

 

По т. 11. Предложение за предоставяне на училищен автобус за нуждите на ОУ 

„Климент Охридски“ с. Крушовене. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: За да се направи автобусът на училището искат много средства, 

които смятам, че не е необходимо да бъдат плащани. Все едно да се купи нов автобус. 
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Миналата година гимназията в гр. Тръстеник получи голям местен автобус. За това 

предоставихме малкият, който е свободен, на училището в с. Крушовене. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за предоставяне на училищен автобус за нуждите на ОУ „Климент 

Охридски“ с. Крушовене, моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 748 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, чл. 20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка чл. 256, ал. 1 т. 10 от Закона за предучилищно и 

училищно образование, чл. 19 ал. 8 и чл. 20 ал. 7 от  Наредба за условията и реда за 

предоставяне на средства за компенсиране на намалените приходи от прилагането на 

цени за обществени пътнически превози по автомобилния транспорт, предвидени в 

нормативните актове за определени категории пътници, за субсидиране на обществени 

пътнически превози по нерентабилни автобусни линии във вътрешноградския 

транспорт и транспорта в планински и други райони и за издаване на превозни 

документи за извършване на превозите от 29.06.2015 г., Общински съвет - Долна 

Митрополия: 

 

1. Определя за имуществен ползвател на моторно превозно средство, марка 

„Hyundai“, модел „Counti“, 15+1 места, с рег. № ЕН 0572 КА, ОУ „Климент Охридски“ 

с. Крушовене за превоз на децата и учениците в задължителна предучилищна възраст и 

училищна възраст. 

2. Разходите по експлоатацията и поддръжката на автобуса са за сметка на 

имуществения ползватели по т. 1 и се предоставят от целевите трансфери от 

централния бюджет за компенсиране на безплатния превоз на децата в задължителна 

предучилищна възраст и учениците от I - XII клас включително, които пътуват от 

населени места, в които няма детска градина или училище, осъществяващи обучение в 

съответната група или в съответния клас, с осигурен безплатен транспорт до детска 

градина или училище в най-близкото населено място на територията на общината или 

на съседна община в съответствие с чл. 283, ал. 2 от Закона за предучилищното и 

училищното образование и са в размер определени със Закона за държавния бюджет на 

Република България. 

3. Задължава Кмета на Общината чрез договор да делeгира право на директора 

на училището, имуществен ползвател на автобуса, да създава организация за превоз на 

деца и ученици. 
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По т. 12. Предложение за допълнение на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост (пасища). Вносител: П. Цоновска – 

Кмет на общината 

 П. Цоновска: Нямам какво да добавя. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за допълнение на Програмата за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост (пасища), моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 749 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, Общински съвет – Долна 

Митрополия: 

 

1. Допълва списъка на земеделски земи – общинска собственост с НТП 

„пасище“ за общо и индивидуално ползване през стопанската 2023-2024 година, 

одобрен с Решение № 708 от 28.02.2023 година /допълнен с Решение № 731 от 

30.03.2023г./, със следните имоти: 

Населено 

място 

ПИ с 

идентификатор 
НТП местност кат. площ  

Брегаре 06210.112.19 пасище 

Долни 

целини 
6 

2.299 

Брегаре 06210.112.25 пасище Лехите 6 132.451 

Брегаре 06210.112.39 пасище Край село 5 72.200 

Брегаре 06210.112.40 пасище Край село 5 98.819 

Брегаре 06210.112.56 пасище Край село 5 216.38 

 

2. Приема годишна наемна цена на имотите по т. 1 в размер на 7.00 лв/дка 

/определена по пазарен механизъм, съгласно чл. 37и, ал. 1 от ЗСПЗЗ/. 

 

 

По т. 13. Предложение за допълване на списъка със земеделски земи с НТП 

„Пасище“ за общо и индивидуално ползване през стопанската 2023-2024 г. и приемане 

на годишна наемна цена. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Допълваме списъкът с въпросните имоти. Наемната цена не се 

променя от миналата година. 
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 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за допълване на списъка със земеделски земи с НТП „Пасище“ за общо и 

индивидуално ползване през стопанската 2023-2024 г. и приемане на годишна наемна 

цена, моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 750 

 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/ и във връзка с чл. 8, ал. 9 от ЗОС, Общински съвет – Долна 

Митрополия: 

 
1. Допълва Раздел II, буква “А“ т.2 /Имоти, които Община Долна Митрополия има 

намерение да предостави под наем/ от Програмата за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост през 2023 година, със следните имоти: 

 

Населено 

място 

ПИ с 

идентификатор 
НТП местност кат. площ 

Брегаре 06210.112.19 пасище 

Долни 

целини 
6 2.299 

Брегаре 06210.112.25 пасище Лехите 6 132.451 

Брегаре 06210.112.39 пасище Край село 5 72.200 

Брегаре 06210.112.40 пасище Край село 5 98.819 

Брегаре 06210.112.56 пасище Край село 5 216.380 

 

 

По т. 14. Предложение за допълнение на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост през 2023 г. (имот в гр. Тръстеник). 

Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Нямам какво да добавя. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за допълнение на Програмата за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост през 2023 г. (имот в гр. Тръстеник), моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 
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Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 751 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/ и във връзка с чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската 

собственост /ЗОС/, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

Допълва Раздел II, буква “Б“ /Имущество /движимо и недвижимо/, което 

Община Долна Митрополия има намерение да продаде/ от Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост през 2023 година, със следния 

недвижим имот: 

 Идеална част с площ 300 кв. м., собственост на Община Долна Митрополия, 

придаваща се към УПИ ХIII-1857, кв. 150 по плана на гр. Тръстеник, област Плевен. 

 

 

По т. 15. Предложение за обявяване на имот – публична общинска собственост, 

в имот – частна общинска собственост (с. Брегаре). Вносител: П. Цоновска – Кмет на 

общината 

 П. Цоновска: Имотът е заобиколен от частна собственост на други хора. Има 

заявление за закупуване. Незнайно кога в кадастралната карта е отразено като нещо, 

което не е такова. По приложената снимка се вижда. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за обявяване на имот – публична общинска собственост, в имот – частна 

общинска собственост (с. Брегаре), моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 752 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 6, ал. 1 от ЗОС, чл. 5 

ал. 2 от НРПУРОИ, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 



17 

 

1. Обявява за частна общинска собственост, ПИ с идентификатор № 06210.127.2 

с площ 7,148 дка, НТП „За водостопанско, хидромелиоративно съоръжение“ по КККР 

за землището на с. Брегаре, обл. Плевен., актуван с АОС № 11515/26.04.2022 година.  

2. За имота да се състави акт за частна общинска собственост. 

 

 

По т. 16. Предложение за отдаване под наем на помещение – публична 

общинска собственост, находящо се в НЧ „Отец Паисий 1910“ с. Ореховица. Вносител: 

П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Изтекъл е договорът на кабелен оператор. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за отдаване под наем на помещение – публична общинска собственост, 

находящо се в НЧ „Отец Паисий 1910“ с. Ореховица, моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов, Светла Илиева, Славей Първанов 

и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Петър Петров. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Злати Тодоров не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 753 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост (ЗОС), чл. 

15 ал. 1 и ал. 3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество (НРПУРОИ) и чл. 3, ал. 1, т. 1 от Наредбата за реда и условията 

за провеждане на публични търгове и публично оповестени конкурси за отдаване под 

наем и разпореждане с общинско имущество /НРУППТПОКОНРОИ/, Общински съвет 

– Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие да се организира и проведе публичен търг с тайно наддаване за 

отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот – публична общинска 

собственост, представляваща: Помещение, с обща площ 9.00 кв.м., находящо се в 

сградата на НЧ „Отец Паисий 1910“, разположена в УПИ VІ-670, кв. 92 по плана на с. 

Ореховица /АОС № 242 от 17.05.2000 година/. 

2. Определя начална тръжна цена /месечен наем/ в размер на 15,75 лв. 

/петнадесет лева и седемдесет и пет стотинки/ без ДДС, съгласно Раздел ІІ, т. 1.1.9 от 

Тарифа на базисните (начални) наемни цени за отдаване под наем на общински имоти. 

Сумата е облагаема с ДДС, съгласно изискванията на чл. 3, ал. 5, т. 1, б. „м“ от Закона 

за данък върху добавената стойност (ЗДДС). 

3. Упълномощава Кмета на Община Долна Митрополия да организира 

провеждането на търга и сключи договор със спечелилия участник. 
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По т. 17. Предложение за отдаване под наем на терен – публична общинска 

собственост, находящ се в УПИ ХІІ, кв. 190 по плана на гр. Тръстеник. Вносител: П. 

Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Отново изтекъл договор. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за отдаване под наем на терен – публична общинска собственост, 

находящ се в УПИ ХІІ, кв. 190 по плана на гр. Тръстеник, моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 754 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост (ЗОС), чл. 

15 ал. 1 и ал. 3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество (НРПУРОИ) и чл. 3, ал. 1, т. 1 от Наредбата за реда и условията 

за провеждане на публични търгове и публично оповестени конкурси за отдаване под 

наем и разпореждане с общинско имущество /НРУППТПОКОНРОИ/, Общински съвет 

– Долна Митрополия 

 

1. Дава съгласие да се организира и проведе публичен търг с тайно наддаване за 

отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот – публична общинска 

собственост, представляваща: Терен №1 с площ 10.00 кв.м., част от УПИ ХІІ, кв. 190 по 

плана на гр. Тръстеник /АОС № 3764 от 13.06.2008 година/. 

2. Определя начална тръжна цена /месечен наем/ в размер на 30,00 лв. /тридесет 

лева/ без ДДС, съгласно Раздел ІІ, т.1.1.26 от Тарифа на базисните (начални) наемни 

цени за отдаване под наем на общински имоти. Сумата е облагаема с ДДС, съгласно 

изискванията на чл. 3, ал. 5, т. 1, б. „м“ от Закона за данък върху добавената стойност 

(ЗДДС). 

3. Упълномощава Кмета на Община Долна Митрополия да организира 

провеждането на търга и сключи договор със спечелилия участник. 

 

 

По т. 18. Предложение за прекратяване на съсобственост между Община Долна 

Митрополия и физическо лице, чрез продажба на недвижим имот – частна общинска 

собственост, представляващ идеална част с площ 300 кв. м., придаваща се към УПИ 

XIII-1857, кв. 150 по плана на гр. Тръстеник, област Плевен. Вносител: П. Цоновска – 

Кмет на общината 

 П. Цоновска: Нямам какво да добавя. 
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 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за прекратяване на съсобственост между Община Долна Митрополия и 

физическо лице, чрез продажба на недвижим имот – частна общинска собственост, 

представляващ идеална част с площ 300 кв. м., придаваща се към УПИ XIII-1857, кв. 

150 по плана на гр. Тръстеник, област Плевен, моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 755 

 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 36 ал. 1 т. 2 от Закона за общинската собственост (ЗОС) 

и чл. 48 ал. 1 т. 2 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

 1. Дава съгласие да се прекрати съсобствеността между Община Долна 

Митрополия и Виктор Василев Вачев, с постоянен адрес: гр. Тръстеник, област Плевен, 

ул. Стефан Караджа №30 /собственик на част от УПИ XIII-1857, кв. 150 по плана на гр. 

Тръстеник с площ 926 кв. м. по силата на нот. акт №194, том III, рег. № 3889, дело 393 

от 2016 година и нот. акт № 191, том І, дело № 191 от 1983 година/, чрез продажба дела 

на Община Долна Митрополия, представляващ идеална част с площ от 300 кв. м., 

придаваща се към УПИ XIII-1857, кв. 150 по плана на гр. Тръстеник, област Плевен, 

целият с площ 1226 кв. м., при граници: север – УПИ XІІ-1856, изток – улица, юг – 

улица и запад - УПИ XIV-1173. 

2. Определя цена за продажба на описаната в т. 1 общинска идеална част, в 

размер на 2835,00 лв. /две хиляди осемстотин тридесет и пет лева/, без ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Общината да издаде заповед за прекратяване на 

съсобствеността и след заплащане на дължимите суми да сключи договор за 

прехвърляне правото на собственост върху общинската идеална част. 

 

 

По т. 19. Предложение за продажба на УПИ VIII, кв. 13 по плана на с. Победа, 

област Плевен. Вносител: П. Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Има заявление за закупуване. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за продажба на УПИ VIII, кв. 13 по плана на с. Победа, област Плевен, 

моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 16 съветници: 
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 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 756 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/, чл. 35, ал. 1 във връзка с чл. 41, ал. 2 от Закона за 

общинската собственост /ЗОС/, чл. 42, ал. 1 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /НРПУРОИ/ и чл. 3, ал. 1, т. 1 от 

Наредба за реда и условията за провеждане на публични търгове и публично 

оповестени конкурси за отдаване под наем и разпореждане с общинско имущество 

/НРУППТПОКОНРОИ/, Общински съвет - Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие да се извърши продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване 

на имот, частна общинска собственост, с площ 530 кв.м., представляващ УПИ VIII, кв. 

13 по плана на с. Победа, област Плевен /АОС № 295 от 20.02.2001 г./. 

2. Определя пазарна цена за продажба на описания в точка 1 имот, възлизаща на 

3800,00 лв. /три хиляди и осемстотин лева/ без ДДС, сума облагаема с ДДС, съгласно 

чл. 45, ал. 5, т. 1 от Закона за данък върху добавената стойност /ЗДДС/. 

3. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да организира провеждането 

на търга и сключи договор за покупко-продажба със спечелилия участник. 

 

 

По т. 20. Предложение за безвъзмездно придобиване право на собственост от 

Община Долна Митрополия върху недвижими имоти – частна държавна собственост, 

представляващи УПИ III-1669 и УПИ IV-1669, ведно с намиращите се в тях сгради, 

находящи се в кв. 169 по плана на гр. Тръстеник, област Плевен. Вносител: П. 

Цоновска – Кмет на общината 

 П. Цоновска: Това е старата лечебница в гр. Тръстеник. Там има хора, 

настанени незнайно кога. Водим разговори, преписки. Сградата не се използва по 

предназначение. Искаме да придобием тази собственост и тези хора да си плащат наем. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за безвъзмездно придобиване право на собственост от Община Долна 

Митрополия върху недвижими имоти – частна държавна собственост, представляващи 

УПИ III-1669 и УПИ IV-1669, ведно с намиращите се в тях сгради, находящи се в кв. 

169 по плана на гр. Тръстеник, област Плевен, моля да гласува:  

 

 Гласуваме поименно 

 Гласували 15 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Пламен Чуканов, Светла Илиева, 

Славей Първанов и Юри Ненчев. 
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 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма.  

 Валентина Вълкова не присъства на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 757 

 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/, чл. 34 от Закона за общинската собственост /ЗОС/ и чл. 8 ал. 

7 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество /НРПУРОИ/, Общински съвет - Долна Митрополия: 

 

1. Дава съгласие да се открие процедура по безвъзмездно придобиване право на 

собственост от Община Долна Митрополия върху недвижими имоти – частна държавна 

собственост, представляващи: 

- УПИ III-1669, кв. 169 по плана на гр. Тръстеник; 

- УПИ IV-1669, кв. 169 по плана на гр. Тръстеник, 

ведно с намиращите се в тях сгради, актувани с АДС № 771 от 19.02.1998 г., с цел 

обособяване на общински жилища за настаняване на граждани с установени жилищни 

нужди. 

2. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да направи искане от името 

на Общината до компетентните държавни органи, за безвъзмездно прехвърляне на 

собствеността върху описаните в т. 1 имоти, по реда на чл. 54 от ЗДС. 

 

 

По т. 21. Предложение за обявяване на имот - публична общинска собственост, в 

имот - частна общинска собственост (гр. Долна Митрополия). Вносител: П. Цоновска – 

Кмет на общината 

 П. Цоновска: Съжалявам, че внасяме тази точка извънредно. Пропусната е в 

пакета с документи. Този двор преди е използван като разсадник. Ние не можем да 

стопанисваме и поддържаме имота. Става опасен. Има намерение за закупуването му. 

 З. Тодоров: Тази точка беше причината да гласувам „Против“ днешният Дневен 

ред. Това е поредното предложение внесено в последният момент, без разглеждане на 

нито една от комисиите. Според мен е в нарушение със Закона за местната 

администрация и Правилника на Общински съвет. Не виждам причина защо толкова 

спешно да бъде прието. 14 (четиринадесет) години този имот е публична общинска 

собственост, още 1 (един) месец може да е така. 

 П. Цоновска: Надявам се разбирате, че това е първата точка, която не значи 

нищо. Това стартира една доста дълга процедура. Няколкократно в годините назад 

имаме оплакване от съседите. Започнах и с извинение, че точката се внася като 

допълнителна. 

 Светла Илиева напуска салона на общинска администрация Долна Митрополия. 

 М. Траянов: Аз съм един от потърпевшите. Тревата е обрасла, постоянно има 

змии. Нека дадем възможност на хората, г-н Тодоров, които искат да се заселват, 

строят. Да дадем възможност гр. Долна Митрополия да се увеличава и развива. Точката 

не е от такова съществено значение, че да се изчака още месец. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложение за обявяване на имот - публична общинска собственост, в имот - частна 

общинска собственост (гр. Долна Митрополия), моля да гласува:  
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 Гласуваме поименно 

 Гласували 15 съветници: 
 „ЗА“ – Бисер Атанасов, Георги Гинчев, Диана Ботева, Емил Тодоров, Ивалин 

Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър 

Петров, Пламен Чуканов, Славей Първанов и Юри Ненчев. 

 „ПРОТИВ“ – Няма. 

 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Злати Тодоров и Мартин Аспарухов.  

 Валентина Вълкова и Светла Илиева не присъстват на заседанието. 

 

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 758 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/, чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската собственост /ЗОС/ и чл. 

5 ал. 2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество /НРПУРОИ/ предлагам, Общински съвет – Долна Митрополия: 

 

1. Обявява за частна общинска собственост УПИ VIII-1005 кв. 18 по плана на гр. 

Долна Митрополия, с площ 848.00 кв. м., актуван с АОС № 3947 от 20.08.2009 година.  

2. За имота да се състави акт за частна общинска собственост след промяна на 

неговото предназначение, съгласно изискванията на Закона за устройство на 

територията /ЗУТ/. 

 

 

 

 

 

 

П. Петров: Поради изчерпване на дневния ред, закривам днешното заседание на 

Общински съвет – Долна Митрополия. 

 

 

 

 

Протоколчик:      Председател: 

 

  /Вероника Илиева/       /Петър Петров/ 


